



الاتحاد الإسلامي بهونغ كونغ

*Islamic Union of Hong Kong*

香港伊斯蘭聯會

Incorporated with limited liability

以有限責任形式成立為法團的公司

(Registered as a charitable organization with the Government of the H.K.S.A.R.)

(經香港特務行政區政府註冊為慈善團體)

No. 40 Oi Kwan Road,  
Wanchai, Hong Kong.  
Morrison Hill P.O. Box 47405  
香港灣仔斐詩道40號  
摩利臣山郵政信箱47405號  
Tel 電話: (852) 2575 2218  
Fax 傳真: (852) 2834 5409  
E-mail: info@iuhk.org  
Homepage: <http://www.iuhk.org>

## NOTICE FOR IFTAR (BREAKING OF FAST) FOR THE MONTH OF RAMADAN 1446AH/2025

WITH THE IMMINENT COMMENCEMENT OF MAJOR RENOVATION WORKS AT MASJID AMMAR AND THE OSMAN RAMJU SADICK ISLAMIC CENTRE SCHEDULED FOR EARLY MARCH AND TO COINCIDE WITH THE CLOSURE OF THE ISLAMIC CENTRE CANTEEN FOR RAMADAN, THERE WILL BE NO IFTAR DINNER SERVED AT THE 5<sup>TH</sup> FLOOR OF THE ISLAMIC UNION THIS FASTING MONTH.

HOWEVER, WE WILL MAKE ARRANGEMENTS FOR IFTAR, THE COMMUNAL BREAKING OF FAST, AT THE CENTRE WITH SIMPLE SNACKS AND WATER BEFORE THE COMMENCEMENT OF MAGRIB PRAYERS.

BY ORDER OF THE GENERAL COUNCIL

OF THE ISLAMIC UNION OF H. K.

19<sup>TH</sup> FEBRUARY, 2025.

## 齋月開齋公告 1446AH/2025

由於愛群清真寺暨林士德伊斯蘭中心將於三月初開始進行重大翻修工程，且伊斯蘭中心餐廳將在齋月期間關閉，今年齋月，伊斯蘭中心五樓餐廳將不提供開齋晚餐服務。

伊斯蘭聯會將在開始昏禮（Maghrib）前安排開齋（即集體開齋），提供簡單的椰棗、點心和水。

不便之處，敬請諒解。

香港伊斯蘭聯會

2025年2月19日